

Subject: Air Arabia hires new Chief Financial Officer

Sharjah, UAE | December 28, 2017: Air Arabia's Chief Financial Officer Mr. Paul Suckling will be retiring from his full time position on 31st of December 2017. Air Arabia's board and the management team would like to thank Paul for his contribution over the last 11 years and wish him a long and happy retirement. Paul will also continue to fulfill a number of non-executive roles within the group including board member in Air Arabia Maroc and Cozmo Travel; and he will remain available to support the company as required, going forward.

Mr. Andrew Littledale will fill the position of Chief Financial Officer. Andrew joined Air Arabia on 1st of October 2017 and has worked closely with Paul since then for a smooth handover. Andrew enjoys many years of experience in the LCC sector having worked most recently with Air Asia.

الموضوع: العربية للطيران توظف مدير مالي جديد

الشارقة، الإمارات العربية المتحدة | 28 ديسمبر 2017: المدير المالي الحالي للعربية للطيران السيد بول سكلينغ سوف يتقاعد من منصبه بدوام كامل في 31 ديسمبر 2017. وبهذه المناسبة يشكر مجلس إدارة الشركة وفريق الإدارة السيد سكلينغ على مساهمته على مدى السنوات الـ 11 الماضية متمنيين له تقاعد طويل وسعيد. كما سيواصل بول تنفيذ عدد من الوظائف غير التنفيذية ضمن المجموعة بما في ذلك عضو مجلس إدارة شركة العربية للطيران المغرب وشركة مقر العالم للسفرات. وسيبقى متاحاً لدعم الشركة كما هو مطلوب، في المستقبل.

وسيملاً السيد أندرو ليتلدايل منصب المدير المالي. انضم أندرو إلى العربية للطيران في 1 أكتوبر 2017 وعمل بشكل وثيق مع بول منذ ذلك الحين لاستلام مهامه. ويتمتع أندرو بسنوات عديدة من الخبرة في قطاع الطيران الاقتصادي حيث عمل مؤخراً مع شركة Air Asia.